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Koninkrijksrelaties

Beantwoording Kamervragen over het bericht 
'Statushouders niet tevreden met flexwoning: weigeren 
contract te tekenen'

Onze referentie
2023-0000272236

Datum
11 mei 2023

Opgesteld door

Geadviseerd besluit
U wordt gevraagd de bijgevoegde briefte ondertekenen.

Aanleiding
Kamerleden Peter de Groot en Brekelmans (beiden WD) hebben vragen gesteld 
rondom het bericht 'Statushouders niet tevreden met flexwoning: weigeren 
contract te tekenen' aan u en de staatssecretaris van Justitie en Veiligheid. De 
vragen zijn ingezonden op 3 april 2023 met het kenmerk 2023Z05834. De 
beantwoording is samen met JenV, COA en Gemeente Rijswijk opgesteld.

Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden
Motivering
In de openbaar gemaakte versie van deze nota zijn alle persoonsgegevens van 
ambtenaren geanonimiseerd.
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Kern
• De Kamervragen die door de leden gesteld zijn gaat over het nieuwsbericht 

dat vergunninghouders die in Rijswijk tijdelijk waren ondergebracht in een 
hotel, maar weigerden een contract te tekenen voor een flexwoning. 
Belangrijke factor was dat hun verwachting was in een reguliere woning 
gehuisvest te worden.

• De basislijn in de beantwoording is dat woningweigering onaanvaardbaar is, 
zeker nu er een schaarste aan woningen is in Nederland. In de praktijk wordt 
wordt in de meeste gevallen na een gesprek de woning alsnog geaccepteerd. 
Afgelopen jaar is in vrijwel alle gevallen van woningweigeringen alsnog 
overgegaan tot ondertekening van het huurcontract na een gesprek met COA.

• De gemeente informeerde statushouders op verschillende manieren en 
momenten over tijdelijke huisvesting in flexwoningen.

• Mede door gebrek aan alternatief aan huisvesting, een duidelijk gezamenlijke 
boodschap en verduidelijking van Q&A en contracten, kwam er meer rust bij 
statushouders en tekende nagenoeg het grootste deel alsnog het contract.

• Conform de vorige vragenset over woningweigering, worden de vragen door 
zowel u als de staatssecretaris ondertekend. Tussen directeur Wonen en 
directeur Migratiebeleid is afgesproken dat u verzendt, omdat de balans in de 
vragen nu minder bij COA-beleid ligt.


